
 
 
Protokoll styrelsemöte 2024-10-22, Studiefrämjandet 
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 Ingrid Wallin       Birger Hjörleifsson  
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1. Mötets öppnande 
Björn öppnade styrelsemötet med att hälsa alla välkomna. 
 
2. Fastställande av dagordning och val av sekreterare 
Föreslagen dagordning godkändes. Sekreterare/protokollförare – Ingrid 

3. Protokoll från föregående möte (2024 09 24)  
Protokollet kommenterades enl följande - Turistföreningen och Älvräddarna har fått ta 
del av Lars´ Ljunganrapport. Därefter godkändes protokollet och lades till 
handlingarna.  
 
4. Rapporter  

• Skogsdagarna, 19-29 sept - Ingen från kretsen deltog. 
• Möte med Rovdjursföreningen, 13.10 i Kramfors - ang 

rovdjursavvisande stängsel. Mötet är uppskjutet till den 10.11 
• Vattenrådens dag,16.10 - Vattenråden i mellersta Norrland. Lars och 

Björn deltog tillsammans med ca 25 st andra, flertalet från länsstyrelse och 
universitetet. Ljungans vattenråd, där Lars har anmält sitt intresse har ännu 
inte haft något möte, men Lars har etablerat kontakter. Vattenrådsdagen 
handlade bla om NAP-projektet (Nationella planen för att alla vattendrag 
ska uppnå en viss miljöstatus), allmänna förutsättningarna, med direktiv 
från EU, angående möjligheter att få en förhöjd vattenkvalitet i hav och 
vattendrag, vattenprover för att få fram E-DNA och redovisning av hur man 
försökt återställa vattendrag efter tidigare flottning. Presentationerna 
kommer att distribueras till de deltagande. Björn är medlem i Medelpads 
kustvattenråd. 

• Samråd vindkraftparker norr om Stöde - Samråd inför ansökan om 
tillstånd för två vindkraftparker norr om Stöde – Kallelse från SCA utgick 
endast till dem som bor inom 3 km till tänkta vindkraftspark, alltså endast 
till dem som bor på norra sidan av E14.  
Två möten hölls under vecka 42 i Stöde. Anneli tar kontakt med Peter 
Berglund i Birdlife för att höra hur mötena avlöpte. 

• Fågelplattform Stöde – Björn har lämnat in en ansökan om 
strandskyddsdispens för byggande av fågeltorn med byggstart 2025 03 01.  
Från kommunen fick Björn snabbt svar med efterfrågan av situationsplan 
och ritningar på storlek och utformning. Björn kommer att ta foto för att 
förtydliga platsen. Plattformen är tänkt att byggas i trä, men oklart i vilket 
träslag, ev organowood. Björn sänder in efterfrågade dokument till Anna 
Höglund, arkitekt på bygglovsavdelningen i Sundsvall. 
Birdlife är intresserad av att medverka vid planering och bygge av 
fågelplattformen.  



 
 

Vi bör bjuda in ordförande och sekreterare för Birdlife för generell 
diskussion om samarbete och specifikt om fågelplattformen. 

• MEFIS- mera friluftsliv i skolan, en utbildning för lärare som ges i 
samarbete mellan Naturskyddsföreningen, Sportfiskarna och 
Naturskoleföreningen har haft två utbildningsdagar i Sundsvall, där Björn 
deltog som utbildare. 

• Strandleden mellan Kvissleby och Njurundabommen har försetts med 
tre anslagstavlor, där föreningar har möjlighet att annonsera aktiviteter. 

 
5. Kommande aktiviteter (vissa punkter kvarstår sen tidigare protokoll) 

• Viltspårning – förslagsvis i Roggafors i Ånge kommun, kvarstår till nästa 
vinter, förslagsvis när nysnön har kommit. 

• Fågelexkursion tillsammans med Birdlife – Anneli håller kontakten med 
Birdlife och meddelar tidpunkt. Anneli lägger ut Birdlifes program på 
Naturskyddsföreningens hemsida. Naturskyddsföreningen kommer att 
betala deltagaravgift för deltagande medlemmar på fågelexkursionen, men 
som inte är medlemmar i Birdlife. Ugglesafari i mars vid tex Skuleberget 
skulle kunna vara en gemensam aktivitet. 

• Naturskyddsföreningen har fått möjlighet att i samband med biovisningar i 
Ånge Folkets hus bjuda på fika samtidigt som man kan marknadsföra 
Naturskyddsföreningen. Lena håller i frågan vad gäller val av tillfälle och 
typ av fika.  

• Viltförvaltningsdelegationen (VFD) i Umeå 30.11-1.12  
Anneli, som representerar Naturskyddsföreningen i VFD, kommer att delta 
och ev även Björn. Bla kommer vargfrågan att belysas. 

 
6. Årsmöte 

Styrelsen beslutade att 2025 års stämma ska hållas torsdagen den 6 mars. Björn 
bokar lokal på Kyrkans hus. Programpunkt diskuterades tex någon av frågorna 
som togs upp på Vattenrådens dag, Tove Gullikssons funderingar kring 
trädplanteringar på kolkajen i Svartvik (se ST 2024 10 22) eller naturtävling som 
finns på Naturskyddsföreningens hemsida. Styrelsen återkommer med val av 
program. 

 
7. Föreningsarkivet (se mail från Björn 10 okt) 

En del av våra arkiverade handlingar förvaras redan idag i Föreningsarkivet. Vi 
har tidigare lämnat in handlingar, men det var nu länge sedan. Hittills har vi inte 
betalat något. Nu finns olika förslag på omfång och kostnad för förvaring av 
föreningshandlingar. Frågan bordlägges tills vidare. 

 
8. Info från fältbiologerna 

Anneli tar kontakt med fältbiologerna för att förhöra sig om hur deras kontakt med 
kretsen och styrelsen fortsättningsvis kan se ut. 

9. Valberedningen  
Vi bjuder in valberedningen till nästa styrelsemöte den 3 dec. 
 



 
 

 
 

10. Övriga frågor 
• Årsboken ”Våtmark” – ett exemplar har kommit till varje krets. 

Intresserade kan höra av sig till styrelsen, så gör vi en gemensam 
beställning.   

• Kommande möten: 3 dec - kan ev kombineras med mat på ett 
café/en restaurang dit medlemmar inbjudes. Ingrid hör sig för om det finns 
något ställe som skulle kunna passa. 

 
11. Mötets avslutande 

Björn avslutade mötet och tackade för gott engagemang och bra diskussioner.  
Tack till Lars för gott hembakat fikabröd. 
 
 
Sundsvall dag som ovan  
     Justeras 
 
 
Ingrid Wallin, sekreterare  Björn Abelsson, ordförande 
 

   

 


